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Saksnr Sakstittel Lukket

Innledning v/Heidi Fossland vedr. bakgrunn og prosess for arbeidet med  kommuneplanen og 
øvrige reguleringsplaner/områdeplaner/faktaplaner.

Presentasjon  av

•  Kommuneplan 2014 – 2026 – forslag til samfunndel v/ Heidi Fossland

•  Kommuneplan 2014 – 2026 – forslag til arealdel m/planbestemmelser v/Oddgeir 
Myklebust

• Støybestemmelser i arealplanen v/Kari-Anne Rørstad

• Folkehelseplan v/Anne Murvold Risvik

• Næringsplan v/Arne Martin Solli

• Landbruksplan Ørland og Bjugn v/Ketil Kvam

Drøfting av kommuneplanen: 
• må diskuteres og komme tilbake til denne
• ønsker å få oversendt presentasjonen
• flott presentasjon
• fint å fått mulighet til å forberede seg litt på forhånd.
• Arealdelen, mye areal til bebyggelse utenom Brekstad - hvilken innvirkning har det på 

sentrumsutviklinga i Brekstad sentrum. Det bør være mulighet for bebyggelse i høyden 
på Brekstad, 4-5 etasjer – slik at flere kan bo i Brekstad sentrum. 
Bør fokuseres mere rundt Brekstad sentrum, slik at det blir et levende sentrum med 
boliger.
Også viktig at det legges til rette for boliger for de som ønsker å bo litt utom sentrum.
Skankegrenda, Kleivan, Røstadhaugan og Døsvika! Bruholmsletta er sentrumsnært men 
landlig.
Fokuser mere på boliger for ungdom – innskudd først med betaling av husleie og da ha 
mulighet for å selge etter hvert. TOB-systemet – ideelt for nyetablerte for å komme seg 
inn på boligmarkedet.
Hva med næringsareal – kontorlandskap er også det.

• Retningslinjer i forhold til arealplan, høyde – størrelse o.l. – veldig viktig å følge med 
hva som blir bestemt her, og hold på dette spesielt med tanke på næringsbygg.

Orientering ved kommunalsjef Marit K. Ervik:

• Kantinebygg: opp i kommunestyret første møte etter ferien, sannsynlig påbegynt og 
ferdigstilles i løpet av året.



• Annekset: vannlekkasje på nytt igjen, rommene kan ikke tas i bruk før et stykke ut i 
august.

• Flyktningekoordinatorstillingen : 39 søkere.
Flere har meldt inn interesse for utleie av sine hus - men de er litt spredt utover 
kommunen. 

• Sosial boligplan jobbes med og kommer på et senere tidspunkt - høst. 
• 3. juni var det samling på Brekstad: Kommunedialog med fylkesmannen i forhold til 

morgendagens helse. Den omhandlet utfordringer vedrørende større overgang fra 
institusjon til hjemmebaserte tjenester. Interessant og lærerik samling hvor det var svært 
bred deltakelse fra Ørland!            

Eventuelt.

Neste møte i komiteen skal holdes på Ressursbasen, dato ble ikke bestemt!


